
 
 
 
 
 
 
ESBORRANY DE L’ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA CELEBRADA 
EL DIA 26 D’ABRIL DE 2011, PER L´AJUNTAMENT EN PLE. 
 
A Santa Eugènia a vint-i-sis d’abril de dos mil onze, es 
reuneix amb l´oportuna convocatòria, al Saló de sessions de 
la Casa Consistorial, l´Ajuntament en Ple sota la 
presidència del Sr. Batle i amb l´assistència del Sr. 
Secretari, a fi de celebrar una sessió extraordinària en 
primera convocatòria. 
 
SENYORS ASSISTENTS: Batle-President, Sr. Guillem Crespí 
Sastre; Regidors: Sra. Jacqueline Volait Matrat, Sr. 
Sebastián Alorda Roig, Sr. Llorenç Sastre Crespí, Sr. 
Francisco Casellas Femenias, Sr. Antoni Coll Ballester, i 
Sra. Sebastiana Sastre Coll. Excusen la seva absència els 
regidors Sr. Llorenç Cabot Campins i Sr. Miquel Angel Coll 
Canyelles. 
 
Essent les 9.00 hores el Sr. Batle declara oberta la sessió 
desenvolupant-se l´ordre del dia següent: 
 
 
SOL·LICITUD PRORROGA LIQUIDACIÓ PRESSUPOST DE LA CORPORACIÓ 
2010.- Vist l’informe de Secretaria-Intervenció  que de 
conformitat amb el que disposa l’article 193.5 del Text 
Refós de la Llei d’Hisendes Locals segons el qual la 
liquidació del pressupost  s’ha de remetre al Ministeri 
d’Economia abans de finalitzar el mes de març i que el seu 
incompliment, arrel de l’article 36 de la Llei 2/2011, de 4 
de març, d’Economia Sostenible, ens pot repercutir 
retenint-nos l’import de les entregues mensuals a compte de 
la participació en els tributs de l’Estat a partir del mes 
de setembre i tenint en compte els escassos mitjans 
personals de la Corporació i que per el tancament depenem 
d’una empresa externa, el Ple acorda per unanimitat: 
 

- La sol·licitud de suspensió de la retenció de l’import 
de les entregues a compte mensuals a compte de la 
participació en els tributs de l’Estat tenint en 
compte la justificació raonada de la impossibilitat 
material de donar compliment a l’obligació de 
l’article 193.5 del TRLHL. 

 



 
 
 
 
 
 

- Remetre aquesta sol·licitud a la Direcció General de 
Coordinació Financera amb les Comunitats Autònomes i 
amb les Entitats Locals. 

  
 
SORTEIG MEMBRES MESES ELECTORALS.- El Ple a fi de donar 
compliment a l´indicat a l´article 26 de les Normes 
Electorals vigents, i complides totes les formalitats 
legals establertes, el Ple ha format les Meses Electorals 
que s´indiquen, amb les persones que s´expressen i pels 
càrrecs que s´anomenen: 
 
SECCIO 001                      MESA  A 
 
TITULARS: 
PRESIDENT: Laura Ferrá Bulmer 
1.r VOCAL: Sebastián Horrach Roig 
2.n VOCAL: José Cirer Adrover 
 
SUPLENTS: 
1.r SUPLENT PRESIDENT: Juan Forteza Borras 
2.n SUPLENT PRESIDENT: Gabriel Coll Amengual 
1.r SUPLENT 1.r VOCAL: Margarita Cirer Roca 
2.n SUPLENT 1.r VOCAL: Antonio Hernández Hernández 
1.r SUPLENT 2.n VOCAL: Pablo Cañellas Llabres 
2.n SUPLENT 2.n VOCAL: José Fayos Carrió 
 
SECCIO 001                      MESA  B 
 
TITULARS: 
PRESIDENT: Francisco Massanet Amer  
1.r VOCAL: Amanda Servera Verger 
2.n VOCAL: Jaime Riutort Cañellas 
 
SUPLENTS: 
1.r SUPLENT PRESIDENT: Jorge Sangenis Montoya 
2.n SUPLENT PRESIDENT: Antonio Mulet Coll 
1.r SUPLENT 1.r VOCAL: Bartomeu Parets Amengual 
2.n SUPLENT 1.r VOCAL: José Vidal Bibiloni 
1.r SUPLENT 2.n VOCAL: María Magdalena Riera Santandreu 
2.n SUPLENT 2.n VOCAL: Faustino Roldan Sierra 
 
 



 
 
 
 
 
En el cas de que la Junta Electoral accepti alguna 
reclamació que pugui esser presentada per un membre elegit, 
es procedirà a la substitució per la següent persona que en 
el Cens Electoral reunesqui els requisits necessaris. 
 
 
MOCIO A FAVOR DE L’ADSCRIPCIÓ DELS ALUMNES DE SANTA EUGÈNIA 
AL FUTUR I.E.S. DE SANTA MARIA DEL CAMI.- El Sr. Batle dóna 
lectura a la següent MOCIÓ:  
 
L’Ajuntament de Santa Eugènia ha mantingut contactes amb la 
comunitat educativa del CEIP Mestre Guillemet, concretament 
el Consell Escolar i l’Associació de Pare i Mares del 
Centre, en relació a la sol·licitud de creació de l’I.E.S. 
Santa Maria del Camí. 
 
Atès que hi ha unanimitat de tota la comunitat educativa a 
la sol·licitud d’adscripció dels alumnes del CEIP Mestre 
Guillemet de Santa Eugènia al futur IES Santa Maria del 
Camí envers a l’I.E.S. Sineu per raons de: 
 
-Proximitat geogràfica entre Santa Eugènia i Santa Maria. 
-Per l’existència d’unes majors condicions de comunicació 
de transport públic entre amdós pobles en benefici dels 
alumnes que vulguin cursar altres estudis secundaris (per 
exemple Batxillerat) el qual no té transport subvencionat. 
-Per facilitar que l’I.E.S. Sineu vegi reduït el nombre 
d’alumnes, fet imprescindible donada la seva capacitat 
actual. 
-Lligams identitaris i històrics dels municipis de Santa 
Eugènia i Santa Maria del Camí. 
 
Atès que hi ha un consens polític de tots els grups 
municipals en representació a l’Ajuntament de Santa 
Eugènia, el Ple de l’Ajuntament acorda sol·licitar a la 
Conselleria d’Educació i Cultura: 
 
-Que aprovi jurídicament la creació de l’I.E.S. Santa Maria 
del Camí pel curs 2011-2012, amb la ubicació provisional de 
l’antic CEIP Melcior Rosselló i Simonet, incluint 
l’adscripció del municipi de Santa Eugènia. 
 
-Que es revoqui o rectifiqui al BOIB l’adscripció dels 
alumnes del CEIP Mestre Guillemet de Santa Eugènia a  



 
 
 
 
 
 
l’I.E.S. Sineu, i que s’adscriguin a l’I.E.S. Santa Maria 
del Camí. 
 
Dita moció és aprovada per unanimitat. 
 
 
I, sense haver més assumptes a tractar el Sr. President 
aixeca la sessió essent les nou hores i trenta-cinc minuts, 
de tot el qual com a Secretari donc fe. 
 


